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ZAPISNIK  
6. redne seje mestnega sveta Mestne občine Maribor, ki je bila 25. maja 2023 ob 16. uri v 
prostorih Mestne občine Maribor, Ulica heroja Staneta 1, Dvorana generala Rudolfa Maistra 
in nadaljevanja 6. redne seje mestnega sveta, ki je bila 8. junija 2023 ob 16. uri v prostorih 
Mestne občine Maribor, Ulica heroja Staneta 1, Dvorana generala Rudolfa Maistra 

 
 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Sejo je pričel in vodil župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ. Ugotovil je, da je na seji od 45 
svetnic/svetnikov prisotnih 39 svetnic/svetnikov, tako da lahko mestni svet, po določilu 52. člena 

poslovnika mestnega sveta veljavno odloča.  
 
Prisotni so bili:  

Mag. Edo Pavao BELAK, Stojan AUER, Andrej BAUMAN, Aljaž BRATINA, Aleš CIRINGER, 
Vladimira COKOJA, Breda ČEPE VIZJAK, Lidija DIVJAK MIRNIK, Tatjana FETAHI, Tatjana 
FRANGEŽ, Tjaša GOJKOVIČ, Ivana GRGIĆ, Alenka ISKRA, Ljubica JANČIČ, Igor JURIŠIČ, mag. 
Dejan KALOH, Franc KANGLER, Boštjan KLUN, Metka KOLER, Jelka KOLMANIČ, Simona 
KOŽELJ, Tamara KURNIK, Vid LEŠNIK, Eva LOZINA, mag. Zdravko LUKETIČ, Milan LUKIĆ, dr. 
Samo Peter MEDVED, Katarina MEJAL, Milan MIKL, Darka PERNEK ARNUŠ, Melita PETELIN, 
Sonja POREKAR PETELIN, Davorka PREGL, Josip ROTAR, Franc SLAVINEC, Marko SLAVIČ, 
Dejan STANKO, Danijela ŠERBINEK in Željko VOGRIN.  
 
Odsotni so bili: 

Alen FILIPOVIČ, dr. Vojko FLIS, mag. Karin JURŠE, Matej PAVLIČ, Leonida POLAJNAR in Gregor 

REICHENBERG.  

 

Ostali prisotni: 

Aleksander Saša ARSENOVIČ - župan, Srečko ĐUROV– direktor mestne uprave, Rosana 
KLANČNIK - vodja službe za delovanje mestnega sveta, vodje uradov in služb mestne uprave MOM, 
poročevalci in predstavniki tiska.  
 

Pred sejo so svetnice/svetniki prejeli: 

- Predlog dnevnega reda s spremembami in odobritvami  

- Stališča statutarno-pravne komisije, odbora za gospodarstvo in odbora za mladino, šolstvo 

in šport 

- Dodatno gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: Predlog za 

imenovanje nove – nadomestne predsednice komisije mestnega sveta Mestne občine 

Maribor za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja GMS - 082 

 

 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-082.pdf
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2. TOČKA 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
 
 
Predlog dnevnega reda so svetnice/svetniki prejeli z vabilom za sklic seje. Naknadno so svetnice in 
svetniki prejeli še dva predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ki sta bila 
predlagana za razširitev dnevnega reda z enotnim sklepom, in sicer: 
 

- Predlog za imenovanje nadomestne predstavnice ustanoviteljice (MOM) v svet javnega 

vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovne šole Toneta Čufarja Maribor GMS – 080 

- Predlog za imenovanje nove – nadomestne predsednice komisije mestnega sveta Mestne 
občine Maribor za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja GMS - 082 

 
Prav tako so svetnice in svetniki naknadno prejeli še povezavo do dveh gradiv, in sicer: 
 

- Popravek gradiva GMS – 076/ I Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji 
občinskih cest v Mestni občini Maribor – skrajšani postopek 
 

- Sklep o določitvi cen programov javnih vrtec na območju Mestne občine Maribor GMS – 081   
 

 

Stališče k dnevnemu redu so podali: 

Milan MIKL (SDS): 

V imenu Slovenske demokratske stranke dajem predlog, da se umakne 6. točka dnevnega reda, to 

je Predlog za imenovanje nove nadomestne predsednice Komisije za mandatna vprašanja, volitve 

in imenovanja. Mi smo se na eni od zadnjih sej KVIAZ- a dogovorili skupaj, da se bomo trije na eni 

koordinaciji dobili in se skupaj dogovorili kako naprej glede na to, da se je seveda razmerje moči, 

tako imenovane, bistveno spremenilo. Mi smatramo v Slovenski demokratski stranki, glede na to da 

nas je 12 svetnikov, in če bi pogledali tudi skupek pridobljenih volivcev koliko smo dobili smo prvi. 

Ampak ne glede na to, jaz bi želel da se o tem res usedemo in se pogovorimo. Ne pa da smo včeraj 

pa do danes na dopisni seji seveda o tem odločali. Tik pred samo sejo mestnega sveta, to se mi ne 

zdi prav. Jaz verjamem da smo dovolj zreli in dobro vemo za kaj to gre. In da se to res dogovorimo 

in do naslednje seje to pripravimo. Zato je pač naš predlog takšen, da bi to  točko umaknili iz 

dnevnega reda in potem pripravili. Jaz verjamem, da bomo vsi skupaj zadovoljni.  

 

Odgovor je podala Rosana Klančnik, vodja službe za delovanje mestnega sveta.  

Dopolnitev je podal Milan MIKL.  

Odgovor je podal župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ. 

 

Davorka PREGL (Gibanje Svoboda): 

Jaz imam pa predlog za dnevni red, in sicer skladno s 35. členom Poslovnika predlagamo, da se 

točka 16. Odlok o spremembi odloka o ustanovitvi javnega zavoda Energetsko podnebna agencija 

za Podravje da za obravnavo po skrajšanem postopku in ne po prvi obravnavi. Identična sprememba 

odloka v točki 14. Odlok o spremembi odloka o ustanovitvi javnega zavoda Regionalna razvojna 

agencija za Podravje Maribor se namreč prav tako obravnava po skrajšanem postopku. Zato je 

smiselno poenotenje načina sprejemanja odlokov. To je prvi predlog. In pa drugi predlog. Obravnava 

točke GMS – 066 se naj iz skrajšanega postopka spremeni v prvo obravnavo. Glede na to, da je 

gondola v remontu ni potrebe, da se obravnava v skrajšanem postopku. Nenazadnje bi se bilo dobro 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-080.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-082.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-076-I-1.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-081.pdf
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najprej seznaniti s tem, kaj namerava Marprom narediti v smislu cen, urnika in prodajne-marketinške 

politike za privabitev več uporabnikov gondole. Prav tako je potrebna širša razprava, saj takšna 

sprememba vpliva tudi na zaposlene na Pohorju v turističnih objektih, za meščane ki živijo na 

Pohorju, dnevne pohodnika in seveda za športnike, ki trenirajo že od jutra. Nesprejemljiv je skrajšan 

postopek, saj so to velike spremembe pri razvoju in delovanju Pohorja in pametno da se vključi tudi 

zainteresirano javnost. Z izbrisom javne službe prevoza potnikov z gondolo pa seveda spet ne 

preneha obveza Mestne občine Maribor, da pokriva izgube Marproma, ki seveda lahko nastanejo če 

se bo njihova politika oblikovanja cen ali umika pokazala kot neustrezna in bomo doživeli »sindrom 

Planice«.   

 

Odgovor sta podala Rosana Klančnik, vodja službe za delovanje mestnega sveta in župan, 

Aleksander Saša ARSENOVIČ.  

 

Franc KANGLER (SDS): 

Predlagal bom umik točke 22. Tukaj ste javno priznali, da želite spremeniti odlok zato, da ne bodo 

več mestni svetniki tisti, ki bodo določevali ceno gondole. Sploh se ne zavedate, da gre za javno 

gospodarsko službo, koliko Mariborskih Pohorcev se vsak dan vozi z gondolo v službo, pa otroci v 

šolo, pa otroci v vrtec. To vas ne zanima. Ne bodo se vozili naprej po taki ceni, vozili se bodo po taki 

ceni ki jo boste vi preko Marproma postavili. Mimo občinskih svetnikov. Pol pa še dajmo vrtce ukinit, 

da ne bomo mi več odločali, pa dajte naenkrat dvignit cene da bomo najdražje mesto v Evropi, ne 

pa samo v Sloveniji. Mestni svet je tisti, ki ima pravico o tem odločat. Če pa vi mestni svetniki mislite, 

da boste sledili županu zato da bo Marprom postavil ceno 30€, potem ste zaprli Pohorje, turizem, 

uničili ste še tiste ljudi ki stanujejo gori na Pohorju, ki se vsak dan vozijo v službo z Pohorsko 

vzpenjačo. Pa vam jih lahko danes tukaj naštejem. Zato apeliram na vas, predlagam to točko da se 

umakne z dnevnega reda in bi bilo pošteno in pravično da se na eni koordinaciji okrog tega vsebinsko 

pogovorimo. Pa še to. Mestna občina Maribor nikoli ni dala poroštva za to gondolo. Tisti, ki so bili 

takrat v mestnem svetu dobro vedo, da je podelila koncesijo na 50 let na podlagi Zakona o žičniških 

napravah, 7 ali 8 člen, kjer govori tisti ki je enkrat že mel koncesijo, mu jo lahko občina direktno 

podari.  

 

Odgovor je podal župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ. 

 

Lidija DIVJAK MIRNIK (LPR): 

Kar se tiče točke 22, krožno kabinska žičnica, gospod župan v skladu s 97. členom Poslovnika MS 

nimate pogojev, da je to gradivo sploh po skrajšanem postopku obravnavano. Zakaj? Ker pogoji, 

kdaj lahko govorimo in obravnavamo gradivo po skrajšanem postopku so 1. kadar to zahtevajo 

izredne potrebe MOM ali naravne nesreče, če gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve 

odloka. 2., 3. če gre za prenehanje veljavnosti odloka ali posameznih določb in če gre za uskladitev 

odloka z zakoni ali drugimi predpisi. Torej, tukaj gre za konkretno spremembo ker jo izvzemamo iz 

gospodarske javne službe in ne morete delati po domače, ker to ni vaša gostilna, ampak je MOM 

kjer se moramo držati pravil. Torej predlagam, kot je povedala že gospa Davorka, da dajte zadevo 

v redni postopek. Izredno sejo lahko skličete takoj čez teden dni pa je že drugi mesec in je zgodba 

rešena. Torej bi bilo smiselno, da upoštevate poslovnik pri tem gradivu. To je prvič in pa drugič kar 

se tiče pa točke 6, glede KVIAZ-a. Sedaj če jaz prav razumem se vi z eno izmed enako velikih 

svetniških skupin, meni se zdi korektno, da dobi Svoboda predsednika/predsednico ker ga je že 

imela, bi pa se mi potem zdelo korektno od vas, da glede na to da je SDS sedaj v tem trenutku 12-

članska svetniška skupina, da jim odstopite svoje mesto podpredsednika v KVIAZ-u. pa sem 

prepričana, da bi se to verjetno z njimi lahko dogovorili.  
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Odgovor je podal župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ. 

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 36 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

1. SKLEP: (umik GMS – 066, predlog SDS): 
Mestni svet Mestne občine Maribor umika iz dnevnega reda 6. redne seje točko Odlok o 
spremembah Odloka o koncesiji za graditev krožno kabinske žičnice in izvajanju javne službe 
javnega prevoza potnikov, koncesiji za graditev obstoječih žičniških naprav za prevoz oseb 
v Mestni občini Maribor ter o pravicah in obveznostih koncesionarja glede rabe 
»Mariborskega Pohorja« - skrajšani postopek GMS – 066.  
 
 

Na podlagi izida glasovanja (18 ZA, 17 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

2. SKLEP: (širitev dnevnega reda – GMS – 078) 

Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 6. seje mestnega sveta točko  
Predhodno pisno soglasje mestnega sveta k osnutku besedila pravnih poslov za prodajo 
nepremičnin GMS – 078. 
  
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
3. SKLEP: (širitev dnevnega reda – GMS – 079) 
Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 6. seje mestnega sveta točko 
Uskladitev cen storitev koncesionarja ŠPORT Maribor d.o.o GMS – 079.  
 
Na podlagi izida glasovanja (35 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
4. SKLEP: (širitev dnevnega reda – GMS – 075) 
Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 6. seje mestnega sveta točko  Odlok 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih cestah – skrajšani postopek GMS – 075.  
 
Na podlagi izida glasovanja (28 ZA, 2 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
 
5. SKLEP: (širitev dnevnega reda – GMS – 076; popravek GMS – 076/ I ) 
Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 6. seje mestnega sveta točko Odlok 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Maribor 
– skrajšani postopek GMS – 076; GMS – 076/ I.  
  
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
6. SKLEP: (širitev dnevnega reda – GMS – 077) 
Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 6. seje mestnega sveta točko 
Predlog za spremembo cene storitvene pristojbine za čiščenje odpadnih voda na Centralni 
čistilni napravi Maribor GMS – 077.  
 
Na podlagi izida glasovanja (32 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
7. SKLEP: (širitev dnevnega reda – KMVVI PREDLOGI) 
Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 6. seje mestnega sveta naslednja 
predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, in sicer: 
 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-066.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-066.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-078.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-078.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-079.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-079.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-075.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-075.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-076.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-076-I-1.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-076.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-076-I-1.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-077.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-077.pdf


   

5 
 

- Predlog za imenovanje nadomestne predstavnice ustanoviteljice (MOM) v svet 

javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovne šole Toneta Čufarja Maribor 

GMS – 080 

- Predlog za imenovanje nove – nadomestne predsednice komisije mestnega sveta 
Mestne občine Maribor za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja GMS - 082 

 
Na podlagi izida glasovanja (24 ZA, 13 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
 
8. SKLEP: (širitev dnevnega reda – GMS - 081) 
Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 6. seje mestnega sveta točko Sklep 
o določitvi cen programov javnih vrtec na območju Mestne občine Maribor GMS – 081   
 
Na podlagi izida glasovanja (26 ZA, 10 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
9. SKLEP: (skrajšan postopek – GMS - 067) 
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
Javnega zavoda Regionalna razvojna agencija za Podravje – Maribor GMS - 067 obravnaval 
po skrajšanem postopku. 
 
Na podlagi izida glasovanja (36 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
10. SKLEP: (skrajšan postopek – GMS – 075) 
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
občinskih cestah GMS – 075 obravnaval po skrajšanem postopku. 
 
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 1 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
11. SKLEP: (skrajšan postopek – GMS – 076) 
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Maribor GMS – 076  obravnaval po skrajšanem 
postopku. 
 
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
12. SKLEP: (skrajšan postopek – GMS - 071)  
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Spremembe Odloka o ustanovitvi javnega 
holdinga Maribor d.o.o. (predlog gradiva Liste kolesarjev in pešcev) GMS - 071 obravnaval po 
skrajšanem postopku. 
 
Na podlagi izida glasovanja (16 ZA, 19 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI BIL SPREJET. 

 
 
13. SKLEP: (obravnava gradiva GMS - 072 po skrajšanem postopku, predlog Gibanje 
Svoboda) 
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
Javnega zavoda Energetsko podnebna agencija za Podravje – prva obravnava GMS - 072 
obravnaval po skrajšanem postopku. 
 
Na podlagi izida glasovanja (31 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET.  
 
 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-080.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-082.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-081.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-081.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-067.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-067.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-075.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-075.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-076.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-076.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-071.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-071.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-072.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-072.pdf
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14. SKLEP: (dnevni red v celoti)  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme dnevni red 6. redne seje (s sprejetimi 
spremembami in dopolnitvami), tako da dnevni red glasi: 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda  

3. Potrditev predloga zapisnika 4. redne seje in predloga zapisnika 5. redne seje  

4. Pobude in vprašanja svetnic/svetnikov 

5. Predlog za imenovanje nadomestne predstavnice ustanoviteljice (MOM) v svet javnega 

vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovne šole Toneta Čufarja Maribor GMS - 080 

(širitev dnevnega reda) 

6. Predlog za imenovanje nove – nadomestne predsednice komisije mestnega sveta 
Mestne občine Maribor za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja GMS – 082 

(širitev dnevnega reda) 
 

7. Sklep o razrešitvi in imenovanju nadomestnih članov Sveta za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu Mestne občine Maribor GMS – 062 
 

8. Poročilo varuhinje bolnikovih pravic za leto 2022 GMS – 065 

9. Sklep o financiranju političnih strank in klubov svetnikov za leto 2023 GMS – 059 

 

10. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja Ta 1-C – območje 
ob Dvorakovi ulici v Mestni občini Maribor - druga obravnava GMS – 004 
 

11. Redna delovna uspešnost in ocena direktorice Javnega medobčinskega 
stanovanjskega sklada Maribor za leto 2022 GMS - 063 
 

12. Sklep o določitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorice Centra za pomoč 
na domu Maribor za leto 2022 GMS – 060 
 

13. Sklep o soglasju k ceni socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v Mestni 
občini Maribor GMS – 061 
 

14. Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Regionalna razvojna 
agencija za Podravje – Maribor – skrajšani postopek GMS - 067 
 

15. Soglasje k izplačilu delovne uspešnosti direktorju RRA Podravje – Maribor GMS - 068 

 

16. Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Energetsko podnebna 
agencija za Podravje – skrajšani postopek GMS - 072  
 

17. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetsko 
podnebnega koncepta v Mestni občini Maribor za leto 2022 GMS – 073 
 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/03/1192580-Zapisnik.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/1196890-Zapisnik.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-080.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-082.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-062.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-065.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-059.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-004.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-063.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-060.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-061.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-067.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-068.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-072.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-073.pdf
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18. Program dela Energetsko podnebne agencije za Podravje za leto 2023 GMS – 074      

 

19. Predhodno pisno soglasje mestnega sveta k osnutku besedila pravnih poslov za 
prodajo nepremičnin GMS – 078 (širitev dnevnega reda) 
 

20. Uskladitev cen storitev koncesionarja ŠPORT Maribor d.o.o GMS – 079 (širitev 
dnevnega reda) 
 

21. Cenik izvajanja gospodarske javne službe – linijski prevoz v mestnem prometu GMS – 
064  
 

 

22. Sklep o določitvi cen programov javnih vrtec na območju Mestne občine Maribor GMS 
– 081 (širitev dnevnega reda)   
 

23. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih cestah – skrajšani postopek 
GMS – 075 (širitev dnevnega reda) 
 

24. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni 
občini Maribor – skrajšani postopek GMS – 076 ; Popravek gradiva GMS – 076/ I (širitev 
dnevnega reda) 
 

25. Predlog za spremembo cene storitvene pristojbine za čiščenje odpadnih voda na 
Centralni čistilni napravi Maribor GMS – 077 (širitev dnevnega reda) 
 

26. Sprememba odloka o ustanovitvi Javnega holdinga Maribor d.o.o. – skrajšani 
postopek (predlog gradiva mestnega svetnika Igorja Jurišiča) GMS - 069 
 

27. Prodaja nepremičnine »Trije ribniki« (predlog gradiva Liste kolesarjev in pešcev) GMS 
- 070 
 

28. Spremembe Odloka o ustanovitvi javnega holdinga Maribor d.o.o. –prva obravnava 
(predlog gradiva Liste kolesarjev in pešcev) GMS - 071 

 
 
Na podlagi izida glasovanja (30 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

3.TOČKA 
POTRDITEV PREDLOGA ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE IN  

PREDLOGA ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE 

 

Zapisnika sta objavljena na spletu. Pripomb na zapisnika ni bilo.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 31 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-074.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-078.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-079.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-064.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-064.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-081.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-081.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-075.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-076.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-076-I-1.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-077.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-069.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-070.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-070.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-071.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/03/1192580-Zapisnik.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/1196890-Zapisnik.pdf
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15. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor potrdi zapisnik 4. redne seje mestnega sveta z dne 6. 
aprila 2023. 
 
Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

16. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor potrdi zapisnik 5. redne seje mestnega sveta z dne 20. 
aprila 2023. 
 

 
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

 
 
 

4.TOČKA 
POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIC/SVETNIKOV 

 

Podane so bila naslednje POBUDE: 

 
 
POBUDA št. 41 – Davorka PREGL 

Splošne knjižnice že dolgo niso več samo prostor, kjer se hrani in izposoja gradivo, ampak vse bolj 
postajajo mesto z izobraževalno, kulturno, informacijsko in socialno funkcijo, kjer se uporabniki 
naučijo različnih spretnosti.  
Ker smo v izgradnji nove knjižnice je moja pobuda naslednja:  
V NOVI KNJIŽNICI SE ZAGOTOVI PROSTOR ZA KNJIŽNICO SEMEN. PRIPRAVI SE LOGISTIKA 
DELOVANJA. 
Poslanstvo Knjižnice semen je ozaveščanje o ohranjanju avtohtonih sort ter biodiverzitete in hkrati 
opozarjanje na pomen samooskrbe ter sonaravnega vrtnarjenja. Obstoj knjižnic semen na nekem 
območju krepi lokalno skupnost, omogoča izmenjavo dobrih praks in vzpodbuja varovanje ter 
ohranjanje avtohtonih in tradicionalnih vrst rastlin. 
Z umestitvijo knjižnice semen v javno knjižnico želim, DA BI SE  izpostavila izobraževalna funkcija 
knjižnic, da bi posameznika vzpodbudili k aktivnemu delovanju v svoji skupnosti in k ohranitvi svoje 
kulturne in naravne dediščine (in semena to so!) 
                     
 
 
POBUDA št. 42 – Danijela ŠERBINEK 

Glede na to, da se v letošnjem letu javni razpis za investicije v kmetijstvo ne bo izvedel, posledično 
na tej PP ostaja70.000 evrov, dajem pobudo, da občina ta denar – 70.000 evrov nameni za izredno 
delno povračilo škode kmetovalcem v Mestni občini Maribor (ali kakršnokoli drugačno pravno-
formalno poimenovanje te pomoči), ki jih je dne 23. 5. 2023 prizadelo neurje oziroma jim je toča 
povzročila škodo. Glede na situacijo zahtevam, da strokovne službe zelo resno vzamejo to pobudo 
in pripravijo pravilnik, odlok, razpis, ki bo omogočal tovrstno finančno pomoč.  
(slikovna predstavitev) 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Rekel bom tako, hvala da ste pokazali nazorno za tiste, ki niste bili na terenu, kaj je to neurje naredilo. 
Tudi sam sem se spraševal, kako je mogoče, da nove ceste, nove škarpe ležijo ob potokih in ob 
cesti, kar mi ni všeč. Prav gotovo bomo preverili vse, kar je bilo tukaj narobe. Kar se tiče dodatnih 
sredstev, mislim, da ste že tako dolgo v tem mestnem svetu, da ne morete istočasno usklajevanja 
cen dajati iz dnevnega reda in spraševati, kje bomo dobil več denarja. Pač ga razdelimo med turiste, 
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ki se vozijo zastonj po Pohorju gor in dol, po domače rečeno. To je čista resnica, pol leta se 
sprenevedate na tej točki.  
 
Danijela ŠERBINEK – proceduralno 
Prosila bi, ne komentirajte, usedite se skupaj s strokovnimi službami in pripravite strokoven odgovor, 
ne pa političen in ukvarjajte se z vsebino, ne pa sedaj oporekati, da se je neka točka umaknila. Ne 
govorimo več o dnevnem redu. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Vaše zadnje vprašanje je bilo, kdaj bo več denarja. Ni ga zato, ker subvencioniramo stvari, ki jih ne 
bi bilo treba in se ne moremo ukvarjati s tem, kar bi morali financirati – to je npr. tudi vzdrževanje 
naših cest. Čisto enostavno je, vrečka ima pač okvirje.  
 
Odgovor podžupana, dr. Sama Petra MEDVEDA 
Včeraj sva si z županom to ogledala to cesto, ki je večinoma na vsaki seji mestnega sveta. Nikoli ni 
na seji mestnega sveta Titov most, po katerem se pelje vsaki dan 30 tisoč ljudi, od katerega je 
odvisen celoten Maribor. Je pa na vsaki drugi seji mestnega sveta ta cesta, v katero se je v zadnjih 
letih vložilo več denarja kot v Titov most. Žal imamo ceste podfinancirane. Žal se soočamo s 
klimatskimi spremembami. Pa še to bi vam rad povedal, če govorite o preplastitvi, so to redna 
vzdrževalna dela. In tudi ne gre za projektiranje, ampak gre za preplastitev in ne morete pričakovati 
ne projektov za izvedbe, ker niti denarja nimamo za naročanje tega, ker smo glede tega zelo zelo 
podfinancirani. Vlagamo bistveno premalo v ceste, kar že ves čas opozarjam in delamo nujna dela, 
ne pa celovitega postopka, ki ga vi pričakujete. Žal tega nismo sposobni financirati. Financiramo pa 
12 milijonov v tej mestni občini iz proračuna neobveznih nalog, med katerimi je tudi prevoz z gondolo. 
Žal so ceste že dolga dolga leta daleč od tega proračuna, tudi sistemskega financiranja s strani 
države in Evrope. Se pravi, za ceste ne dobimo nič. In opozarjam, zato tudi pravim, da moramo 
pripraviti petletni plan za obnovo cest in smo tudi pozvali vse MČ in KS, da so nam to dale. Ja, morali 
si bomo tudi najti princip drugačnega financiranja kot je v proračunu, da bomo lahko te ceste tudi 
popravili in tudi vzdrževali in tudi pravilno projektirali. Podpiramo vaš poziv k strokovnem pristopu, 
žal pa sredstva, ki jih imamo temu ne zadoščajo. Bi pa tudi povedal, da moramo povedati nekaj o 
prioritetah in da bi vas prosil, da res razmislite, če boste še kdaj na seji mestnega sveta cesto, po 
kateri se vozite vi, predlagali, da jo vedno znova obravnavamo. Hvala.  

 
 
 
POBUDA št. 43 – Igor JURIŠIČ 

Stranka mladih – Zeleni Evrope daje pobudo županu, da v najkrajšem možnem roku prične postopek 
sprejemanja Občinskega prostorskega načrta (OPN), kot to predvideva Zakon o urejanju prostora, 
da bomo imeli tako svetniki kot javnost dovolj časa za kakovostno javno obravnavo in da bo OPN 
tako v prvi, kot tudi drugi obravnavi lahko sprejet še v letu 2023, saj bi kasnejše sprejetje ogrožalo 
razvoj mesta. Ob tem bi župana vljudno prosil, da ne poskuša prevaliti krivde na Mestni svet v 
primeru zamude v kolikor bi nas ponovno poskušal spraviti v časovno stisko, kot se je to zgodilo s 
proračunom za 2023, ki bi moral biti sprejet že v prejšnjem letu, ampak ga župan svetnikom ni 
posredoval v prvo obravnavo vse do druge polovice februarja 2023.                          
                     
Odgovor podžupana, dr. Sama Petra MEDVEDA 
OPN je v fazi, kjer še nimamo pridobljenih vseh mnenj. Manjkata nam še dva mnenja na OPN in je 
to v bistvu največji razlog, zakaj ne gre naprej. Eno od teh je direkcija Republike Slovenije za vode 
oz. hidrološko hidravlična študija in kmetijstvo, tako da ni zdaj na mestnem svetu, da bi to stalo. 
Hvala.  

 
 
POBUDA št. 44 – Tatjana FRANGEŽ 

Dajem pobudo za izboljšanje prometne ureditve v Maribor in sicer:  
- Da se do zaključka prenove Lenta uvede nova, stalna avtobusna krožna linija, ki bo potnike 

vozila po Lentu in Koroški cesti (tudi po delu, ki je peš cona, saj ta sedaj sploh ni pokrit z 
JPP).  



   

10 
 

- Da se MBajk razširi tudi na Studence do nove soseske javnega stanovanjskega sklada in se 
s tem spodbudi stanovalce za uporabo alternativnih načinov prevoza po mestu.  

 
 
 
POBUDA št. 45 – Ljubica JANČIČ 

Spoštovani župan. Na osnovi dopisa, ki je bil naslovljen na podžupana, dr. Medveda in meni poslan 
v vednost, Vas resnično moram pohvaliti za Vaše neumorno delo, kakor tudi Vašo ekipo. Prepričana 
sem, da noben župan v Sloveniji tako vzorno ne opravlja in vzdržuje privatno lastnino kot se to 
dogaja v Mariboru. In sicer gre za Hrovatovo ulico v Limbušu, ki je po javno dostopnih dokumentih v 
lasti ge. Simone Tripkovič. Iz dopisa, ki sem ga sprejela izhaja, da so si stanovalci Hrovatove ulice 
v Limbušu za asfaltiranje sami zbrali denar KS Pekre Limbuš pa se je obvezala, da bo nosila vse 
stroške, ki so bili potrebni za projekt in dovoljenja. V tej ulici je Mariborski vodovod in Nigrad uredil 
tudi vso potrebno infrastrukturo. Občina pa vse do danes ni poskrbela za javno dobro in omenjeno 
ulico prenesla v svoje upravljanje. To pa s pridom izkorišča lastnica zemljišča ga. Tripkovič, saj ji je 
lastnik nepremične parc. št. 108/8 k.o. Limbuš po 40 letih uporabe te ceste moral ob prodaji 
nepremičnine plačati 2500 EUR za služnost, saj bi v nasprotnem primeru 4 članska družina pristala 
na cesti (prosim, da i pogledate celoten dopis, ki je bil naslovljen na podžupana, dr. Medveda), sama 
pa podajam pobudo, da se ge. Tripkovič zaračuna vsa vzdrževalna dela na tej cesti, ki so f inancirana 
iz davkoplačevalskega denarja, saj davkoplačevalci nismo dolžni financirati vzdrževanje privatne 
lastnine. Prav tako predlagam, da MOM v najkrajšem času pristopi k ureditvi lastniškega razmerja v 
tej ulici.  
 
Odgovor podžupana, dr. Sama Petra MEDVEDA 
Bomo odgovorili tudi pisno. Absolutno podpiram, da pristopimo k ureditvi lastniškega razmerja v tej 
ulici, ki ni urejeno že 40 let. Imamo tudi plan, da to delamo neprestano in stalno glede na razpoložljiva 
sredstva v proračunu. Imamo veliko cest, ki so kategorizirane in tudi vzdrževane z javnimi sredstvi, 
pa lastništvo ni urejeno, kar je še posledica neurejenega stanja zemljiške knjige in tu vam popolnoma 
pritrjujem. Ne bom pa komentiral ravnanja gospe Tripkovič.  

 
 
 
POBUDA št. 46 – mag. Zdravko LUKETIČ 

V Mestni četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci, krajani ulice za Peklom že več kot desetletja čakajo in upajo 
na realizacijo kanalizacijskega voda, za katerega je že urejena vsa dokumentacija za izvedbo le-
tega. Zadnja ocenjena vrednost izgradnje kanalizacijskega voda v ulici za Peklom je 240.000 €. 
Že leta 2012 je bila ta investicija načrtovana. Krajani so podpisali sledečo peticijo:  
»Ob sprejetju odločitve o začasnem odlagališču odpadkov v Dogošah, ki seje spremenilo že v rajno 
odlagališča, se je Mestna občina Maribor zavezala, da bo poskrbela za komunalno ureditev Dogoš. 
Do danes kanalizacija v delu naše ulice še ni urejena.« 
Na 5. seji MS, z dne 13. 5 2019 sem postavil sledeče vprašanje: 
»Glede na to, da je sprejet Odlok o proračunu za letošnje leto, me zanima kdaj bo objavljen razpis 
za ureditev kanalizacije v Ulici za peklom, v MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci? 
Na portalu MOM v razdelku »Javni razpisi – komunala, promet in prostor« ni objavljen noben razpis.« 
Iz teh navedb je razvidno, kako dolgo brado ima ureditev kanalizacije v Ulici za peklom. 
Dajem pobudo, da to komunalno investicijo, za katero mora biti na MOM tudi potrebna investicijska 
dokumentacija načrtujete v proračunu za leto 2024, ki ga bomo obravnavali predvidoma v mesecu 
juniju.  
Prosim za pisni odgovor.  
 
 
POBUDA št. 47 – Josip ROTAR 
Dajem pobudo, da se za predstavnike mestnega sveta izvede posebna predstavitev izvedbene 
študije Prenove in preureditve avtobusnih linij v Mestni občini Maribor v okviru projekta ELENA. V 
Listi kolesarjev in pešcev smo mnenja, da bi z izdelovalci študije in predstavniki podjetja Marprom 
morali vsem mestnim svetnikom predstaviti izhodišča, rezultate analize ankete, analizirane koncepte 
sprememb in predlagano varianto za izvedbo. 
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POBUDA št. 48 – Tjaša GOJKOVIČ 
Dajem pobudo, da se režim za vodenje kolesarjev na kolesarski stezi od Europarka do križišča z 
Ulico Pariške komune (pri Hoferju), spremeni v dvosmernega. S tem bi se tudi legaliziralo vožnjo 
številnih kolesarjev, ki se v tej smeri vsakodnevno vozijo, na njih pa v zasedi prežijo policisti in jim 
pišejo kazni za prekrške. Z drugimi besedami, legaliziralo bi se obstoječe stanje na tem odseku.  V 
kolikor bi prišlo do spremembe režima v dvosmernega bi končno lahko prišel do izraza tudi nadvoz 
za kolesarje čez Titovo cesto, saj bi ga več ljudi lahko uporabljajo, kar bi upravičilo strošek postavitve 
tega nadvoza iz javnih proračunskih sredstev. 
 
Odgovor podžupana, dr. Sama Petra MEDVEDA 
Glede Titove ceste, na odseku od Telekoma pa vse do Titovega mostu in še preko, imamo izdelano 
celovito idejno zasnovo, ki jo je izdelalo podjetje BPI, ki predvideva takšno rešitev, kot jo predlagate, 
vendar čaka na možnost financiranja za naprej. Tako da, je upoštevala vašo pripombo ta rešitev.  
 

 
 
VPRAŠANJE št. 49 – Stojan AUER (povzeto po neavtoriziranem magnetogramu) 

Povedal bom svojo osebno izkušnjo, moja mama je pri 84. letih rabila pomoč na domu, zato sem 
poklical Center na pomoč na domu. Povedali so mi, da imajo tako zasedene kapacitete, da nam 
enostavno niso zmožni več pomagati kot dve uri na teden. Ker seveda moja mama potrebuje pomoč 
vsak dan, bolje rečeno vsako uro, smo morali poiskali drugo rešitev. Ampak potem sem malo gledal, 
recimo v Ljubljani za pomoč na domu plačujejo uporabniki med delovniki 4, 40 evra, kot prispevek, 
ki ga mora plačati tisti, ki naroči to pomoč. V Mariboru imamo precej višji znesek – mi moramo plačati 
5,32 evra. Še huje je ob vikendih, kjer Ljubljančani plačajo za pomoč na domu 5,90 evra, v Mariboru 
pa 7,90 evra. Če me vprašate, zakaj Mariborčan mora plačati 2 evra več kot Ljubljančan, če vemo, 
da Ljubljančani bistveno več tudi zaslužijo, je seveda težko razumeti. Zato dajem pobudo, da mestni 
svet razmisli o teh cenah, namreč zakon dovoljuje, da lahko sofinanciramo, seveda smo tudi dolžni 
sofinancirati do 50% vsak znesek, ki ga ljudje potrebujejo. Tukaj pa res gre bolj za humanitarno 
zadevo, ki jo ljudje potrebujejo, kot pa kakršno koli komercialno logiko. Hvala lepa. 
 
 
 
POBUDA št. 50 – Boštjan KLUN 

POSTAVITEV KOŠEV ZA SMETI, OGORKE IN PASJE IZTREBKE NA DVORIŠČU PRED VRTCEM 
TER STOPNIŠČU Z ŽIDOVSEGA TRGA PROTI DRAVI 
Ugotavljamo, da na ploščadi pred vrtcem v Usnjarski ulici 11 ni za primernih košev za smeti. Ker sta 
ploščad in bližnje stopnišče zlasti med turisti zelo priljubljeni ter frekventni lokaciji, zaznavamo, da 
za njimi ostaja temu primerna količina odpadkov. Ugotavljamo, da je temu tako zlasti zaradi 
manjkajočih košev za smeti. Odpadki tako končajo v odtokih, zelenici, ali pa v najboljšem primeru 
na trgu, kjer jih je vsaj nekoliko lažje pospraviti. 
 

 
 
POBUDA št. 51 – Boštjan KLUN 

LAJŠANJE DOSTOPA DO LENTA (NAMESTITEV DRŽAL IN GRADNJA PANORAMSKEGA 
DVIGALA) 
V skrbi za varnejši in lažji dostop do nabrežja Drave ter Lenta z Glavnega in Židovskega trga 
predlagamo, da na tamkajšnja stopnišča občina namesti primerna držala ali ograje. Stopnice so 
precej strme, uporabniki pogrešajo oporo. 
Obenem pa predlagamo, da se preveri možnost in izvedljivost umestitve panoramskega dvigala (po 
zgledu Kopra) na območje med Sodnim in Vodnim stolpom, ki bi poleg funkcionalnosti prispevalo še 
dodatno doživetje pri obisku skorajda urejenega nabrežja. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
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Panoramski dvigali sta v projektu predvideni, v nogi Starega mostu, eno na levem, eno na desnem 
bregu, ampak glede na finančno stanje bosta še dolgo samo narisani.  
 
 
 
POBUDA št. 52 – mag. Karin JURŠE 

V mestu vzpostavljamo nove potopne zabojnike za smeti. Pri tem je način izvedbe različen, in sicer 
imajo eni zabojniki okroglo eni pa ploščato stopalko za odpiranje zabojnika. Zlasti starejši občani so 
opozorili, da je okrogla izvedba skrajno neprimerna, saj drsi, še posebej, če je dež ali sneg in je 
mokra ter jim ne nudi dovoljšnje opore za varno odpiranje zabojnika. Svoje pobude so že pošiljali 
preko upravljavcev stanovanjskih hiš na Snago in občino vendar neuspešno. Dajem pobudo, da se 
stopalke na tistih potopnih zabojnikih za smeti, kjer to še ni (npr. pri I. gimnaziji), zamenjajo s 
stopalkami v ploščati izvedbi.  
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Podpiram. Tudi premik od UGM bo kmalu.  
 
Podana so bila naslednja VPRAŠANJA: 
 

 
VPRAŠANJE št. 34 – Davorka PREGL 
Paliativna oskrba zagotavlja spoštovanje veljavnih etičnih in pravnih norm: človekove pravice, 
pravice bolnikov in umirajočih. 
V paliativni obravnavi je zelo pomemben enakopraven in aktiven odnos z bolnikom in njegovimi 
bližnjimi, ki zagotavlja, da bolnikove vrednote in želje vodijo klinične odločitve 
ZANIMA ME, ZAKAJ V MARIBORU V UKC NIMAMO VEČ PALIATIVNEGA ODDELKA? IN KAKŠNE 
SO MOŽNOSTI, DA GA SPET UVEDEMO, SAJ SMO GA ŽE IMELI? 
Pozitivni učinki paliativne oskrbe so znanstveno dokazani, zaradi česar paliativna oskrba predstavlja 
nepogrešljiv sestavni del zdravstvenega varstva v številnih razvitejših deželah. Ko enkrat v situaciji, 
da to občutiš na svoji koži, potem veš, zakaj je potreba po tem. Hvala. 
 
 
 
VPRAŠANJE št. 35 – Danijela ŠERBINEK 

Kako in kdaj bo občina sanirala posledice neurja z dne 23. 5. 2023 na cestni infrastrukturi? 
- Ali občina pri sanacija cest izvaja (projektira) zares pravilno, zadostno odvodnjavanje? 
- NEURJE ima res svojo moč, ampak ali ste kot občina na odsekih ceste »Vrablov mlin«, ki 

ste jih sanirali (preplastili) zares naredili zadostno, ustrezno odvodnjavanje? 
- So bili vsi projekti strokovno pripravljeni in glede na razmere odvodnjavanje pravilno 

sprojektirano? 
- Danes vas želim tukaj opozoriti, da po ocenah strokovnjakov, ki so videli situacijo na terenu, 

odvodnjavanje ni bilo ustrezno, zato zahtevam, da nepravilnosti nemudoma odpravite. 
- Proučitev in ustrezna izvedba odvodnjavanja na cesti Vrablov mlin in hkratna sanacija 

celotne ceste (na relaciji Špeser – Finster). 
- Glede na to, da je šlo za naravno nesrečo – neurje s točo, prosim, da strokovne službe 

nemudoma pristopijo k sanaciji, sredstva pa se najbrž lahko zagotovijo s PP rezerva oziroma 
rezervacija.  

- G. župan, ali držijo navedbe, da ste dan po sprejetju proračuna preklicali vse, kar je bilo 
sprejeto z našimi amandmaji? Sanacije ceste v KS Bresternica – Gaj? Oziroma prosim za 
predstavitev aktivnosti na temo izvedbo preplastitve ceste Vrablov mlin, glede na sprejet 
amandma v proračunu.  

- Danes je cesta »Vrablov mlin« zaradi neurja še v slabšem stanju, kot je bila ob sprejemu 
letošnjega proračuna, zato je takojšnja sanacija še toliko bolj pomembna. 

- Prosim za poročilo o tem, kdo, v kakšni obliki »nadomešča« ukinjen režijski obrat, in ali bo 
sploh kdaj kdo po občini opravljal takšna dela kot jih je opravljal režijski obrat (čiščenje in 
urejanje cest?) 
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VPRAŠANJE št. 36 – Igor JURIŠIČ 

Kako je bil imenovan direktor javnega podjetja NIGRAD? 
Prosim Vas, da mi pojasnite, na kateri seji NS je bil imenovan sedanji direktor podjetja NIGRAD, 
kako je glasil sklep in s kakšno večino je bil sprejet sklep. Dodatno prosim za izpis sklepa kot je bil 
vpisan v knjigo sklepov in kopijo pogodbe na podlagi katere je bi vpisan v register . V kolikor so 
kakršni koli zadržki glede posredovanja kopije pogodbe mi jih prosim pravno obrazložite ter v tem 
primeru posredujte vsaj naslednji podatek iz te pogodbe: trajanja mandata. Dodatno mi prosim 
pojasnite zakaj je v novem razpisu za direktorja NIGRAD-a, ki traja do 15.6.2023, pogoj glede 
delovnih izkušenj, ki v družbeni pogodbi glasi »najmanj pet let delovnih izkušenj z vodenjem ali 
upravljanjem gospodarskih družb« zamenjan z besedilom »najmanj pet (5) let ustreznih vodstvenih 
ali upravljavskih izkušenj« in dopušča, da se lahko na razpis prijavi tudi nekdo, ki nima 5 let delovnih 
izkušenj z vodenjem gospodarskih družb, saj se družbena pogodba, na katero se sklicuje razpis, v 
tem času ni spremenila. Ob tem me tudi zanima, ali namerava župan temeljito preveriti kaj se na 
podjetju NIGRAD dogaja in ali namerava o tem obvestiti pristojne institucije, na primer KPK. Odgovor 
bi prosil do naslednje seje mestnega sveta.  
 
Odgovor podžupana, dr. Sama Petra MEDVEDA 
Upam, da ste vprašanje naslovili tudi na Nadzorni svet družbe. 
 
 
 
VPRAŠANJE št. 37 – Tatjana FRANGEŽ 
V lanskem letu smo dobili čudovito novo sosesko javnih najemnih stanovanj na Studencih.  
Na Studencih se gradi še naprej, novih stanovanj je veliko. Kako bo Mestna občina Maribor 
odgovorila na potrebe novih prebivalcev z javno infrastrukturo:  

- Koliko novih mest v vrtcih je bilo zagotovljenih oziroma koliko jih MOM načrtuje in kdaj 
- Koliko novih mest v osnovni šoli je bilo zagotovljenih oziroma koliko jih MOM načrtuje in kdaj 
- Ali in kdaj načrtuje dovolj frekventno avtobusno povezavo soseske do centra mesta in do 

drugih za meščane pomembnih lokacij? 
- Ali bo MOM v kratkem zagotovila ustrezno urejeno kolesarsko infrastrukturo do centra mesta 

in do drugih za meščane pomembnih lokacij? Kdaj?  
 
 
 
VPRAŠANJE št. 38 – Ljubica JANČIČ 

G. župan, krajane Radvanja zanima, kdaj boste pristopili k ureditvi prepotrebne kanalizacije, ki smo 
jo krajani Radvanja sofinancirali ob izgradnji v prejšnjem tisočletju. Ekstremne vremenske neprilike 
bodo očitno postale stalnica in kljub lanski izgradnji zadrževalnikov na Radvanjskem trgu smo 23. 
05. 2023 imeli velik del Radvanja pod vodo, parkirne prostore in cesto ob MČ pa v blatu zaradi 
nedovoljenega posega na občinskem zemljišču za kar že teče inšpekcijski postopek.  
 
 
 
VPRAŠANJE št. 39 – mag. Zdravko LUKETIČ 

Leta 2024 bo 150. obletnica rojstva in 90. obletnica smrti generala Rudolfa Maistra.  
Domoljub general Maister je imel široko osebnostno prostorje. Bil je ponosen vojak, pesnik in vodja, 
ki je povezoval sposobne ljudi v zmagovito ekipo. General Rudolf Maister – Vojanov je povezal, ne 
glede na politično ali versko usmeritev, vse zavedne Slovence Maribor, pa tudi širše. Navedeno je 
razlog zakaj potrebujemo Domovinsko društvo generala Maistra, ki nas povezuje, potrebujemo 
zavedanje, kako pomembno je, da imamo svoj dom, domovino, preteklost in prihodnost in se tega 
veselimo in smo lahko upravičeno ponosni, ker smo Slovenci! 
Zaradi velikih stroškov najema, društvo lastnih prostorov nima. Trenutno Domovinsko društvo 
generala Rudolfa Maistra gostuje v prostorih Društva upokojencev Maribor center. Sprašujem 
župana, zakaj se Maribor ne pokloni velikanu našega mesta in ob prihajajočih obletnicah zagotovi 
primerne prostore za delovanje društva. Prosim za psini odgovor! 
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Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Bomo. Maribor se je, mislim da, vsako leto na veliko načinov, s trgi, ulicami, grobnicami, dogodki, 
poklonil spominu na generala Maistra. Tudi tukaj nas gleda 3x iz vsakega dela olje na platnu po 1x, 
ne vem pa kaj si misli ob tem, kar vidi.  
 

 
 
 
VPRAŠANJE št. 40 – Milan MIKL (povzeto po neavtoriziranem magnetogramu) 

Moje vprašanje je v zvezi s sprejeto predpogodbo o razdružitvi solastnine, sklenjene med MOM in 
Železničarskim športnim društvom Maribor, ki smo ga sprejeli na 3. redni seji, to je bil 16. 3. 2023. 
Zanima me, glede na to, da čas kar beži in bi bilo potrebno sprejeti pogodbo in iti v realizacijo, da 
mogoče bivši lastniki tega objekta lahko že sklepajo pogodbe, kakšne aktivnosti tečejo v zvezi s tem. 
Takrat smo podpisali predpogodbo, kar je razumljivo in to tudi podprli. Sedaj pa svetniško vprašanje 
v zvezi s tem, ker če pogledamo na drugi strani, se gradi že atletska dvorana, kar je pozitivno, zato 
mislim, da se bi lahko tudi tukaj te aktivnosti začele, tako kot je bilo dogovorjeno.  
Spoštovani gospod župan, kako potekajo aktivnosti za sklenitev pogodbe o združitvi solastnine med 
MOM in ŽŠD z dne 8. 12. 2022? 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Cenitve potekajo, marsikaj pa je bilo dogovorjeno, ja.  
 

 
 
VPRAŠANJE št. 41 – Dejan STANKO 

Prosim za informacijo, ali je MOM že pridobila vsa (druga) mnenja nosilcev urejanja prostora k 
predlogu Občinskega prostorskega načrta Mestne občine Maribor (OPN MOM), in sicer:  

1. Ali so mnenja pozitivna ali negativna? Če so negativna, od katerih nosilcev urejanja prostora 
so, kako poteka usklajevanje z njimi in kdaj predvidoma bo usklajevanje zaključeno?  

2. Ali je v postopku celovite presoje vplivov na okolje že pridobljena odločba o sprejemljivosti 
vplivov izvedbe OPN MOM na okolje? V kolikor še ni, kateri so razlogi za to? 3 

3. Kdaj je mogoče računati, da bo OPN MOM posredovan Mestnemu svetu MOM v obravnavo in 
sprejem 

 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Hvala. Bomo odgovorili.  
 
 
 
VPRAŠANJE št. 42 – Josip ROTAR 

Ponovil bom vprašanje, ki sem ga podal v okviru 3. redne seje in se nanaša na postavitve novih 
naslonjal za kolesa (primerno kolesarsko stojalo: 
https://www.sptm.si/aktualno/novice/2023/05/kaksno-je-primerno-kolesarsko-stojalo) 
Od mestne uprave sem dobil pomanjkljivo pripravljen odgovor, saj sem pričakoval seznam lokacij s 
točnim številom postavljenih parkirišč za koles, skupaj z načrtom za tekoče leto. Namesto tega sem 
dobil odgovor v obliki prostega spisa, ki je nepregleden, nesistematičen in konfuzen. 
Prosim, da se mi odgovori z vpisom podatkov v tabelo, ki jo prilagam spodaj. 
 
Priloga: 

Tabela za vpis podatkov (Popis postavljenih stojal) 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Hvala za to pobudo. Bomo dodali še odseke javnih zavodov tudi v kulturi, javna podjetja, vrtci, šole, 
otroška igrišča itn. Danes smo imeli sestanek z ravnatelji osnovnih šol. Tudi oni bodo dali pobude, 
koliko rabijo oni tega. Če hočemo biti kolesarsko mesto, potem moramo to omogočati.  
 

https://www.sptm.si/aktualno/novice/2023/05/kaksno-je-primerno-kolesarsko-stojalo
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VPRAŠANJE št. 43 – Lidija DIVJAK MIRNIK 

Spoštovani g. župan. Na seji MS MOM, 6. 4. 2023 sem vam zastavila vprašanje katerega še do 
danes, kljub Poslovniku, nisem dobila odgovora. Zato ga ponavljam in sprašujem, ali mogoče kaj 
skrivate in zakaj mi ne odgovorite? 
Ali je gospod Damijan Škrinjar (član več nadzornih svetov) oz. večkratni nadzornik v javnih podjetjih 
v lasti MOM in svetovalec nadzornega sveta JHMB, kakor koli (lastniško, upravljalsko, svetovalno 
ali izvedbeno) povezan s podjetjem SENMED d.o.o., gradbeno podjetje, ki je bilo uspešno na 
razpisih MOM? 
Dodatno: Gospod župan, pravzaprav sem si želela, da mi tega, kar ste mi odgovorili ne odgovorite. 
Ker dobro veste, da mi morate odgovoriti in dobro veste, kako je gospod Škrinjar povezan in dobro 
veste, kdo ga je imenoval v vse te nadzorne svete. Zato vljudno, vljudno prosim, da mi odgovorite v 
skladu s poslovnikom. Hvala lepa.  
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Predlagam, ga. Lidija Divjak Mirnik, da se obrnete na dotičnega gospoda, ker se to tiče njegovih del, 
opravil in vsega, in vam sigurno ne bo župan na mestnem sveta polagal račune o katerikoli osebi, ki 
živi v Mariboru.  
Še enkrat, gospa Lidija Divjak Mirnik, jaz vem, da je on zelo dober nadzornik. Tam je, kaj pa on 
počne izven njegovega dela v nadzornih svetih, pa vprašajte njega. Ne mene.  
 
 
 
VPRAŠANJE št. 44 – Franc KANGLER (povzeto po neavtoriziranem magnetogramu) 
Imam vprašanje za vas, spoštovani župan, v imenu 66-ih staršev, ki so se podpisali na Listo, starši 
3. d razreda Podružnične Osnovne šole Košaki. OŠ Podružnica Košaki spada pod OŠ Franc 
Rozman Stane. To gradivo, ki sem ga priložil k vprašanju bom tudi predlagal za naslednjo sejo 
mestnega sveta, da odpremo vprašanje in razpravo kot točko dnevnega reda. Namreč, starši 3. d 
razreda podružnične osnovne šole v Košakih javno sprašujejo:  

- kateri organ je pooblastil ravnateljico OŠ Franca Rozmana Staneta, kamor sodi podružnica, 
da s šolskim letom 2023/2024, premešča učence 3. d razreda s podružnice na matično OŠ;  

- kako so lahko razlog za premestitev učencev, prenizke prostorske zmogljivosti podružnice, 
ki niso obstajale dva meseca prej, ko je šola sprejela vse vpisane otroke v prvi razred 
podružnice, in ob dejstvu, da se je do tekočega leta ena učilnica uporabljal samo za dodatni 
pouk računalništva, namesto za pouk;  

- zakaj ravnateljica in ustanovitelj nista uredila razpoložljivih prostorskih možnosti podružnice 
in povečala učilnico 4. razreda, preselila knjige šolske knjižnice iz 3. d. razreda v prostore 
nekdanjega stanovanja, računalnike in dodatni pouk računalništva 1 uro na teden pa preselila 
matično šolo? 

Če v Mestni občini Maribor ne moremo zagotoviti, da bo 4. d razred naprej v OŠ Košaki, potem bom 
jaz tudi predlagal, da se osnovna šola oz. ustanoviteljski akt, da se Podružnica Košaki izvzame iz 
OŠ Franc Rozman Stane in se jih pelje v katero drugo šolo. Namreč, do danes so lahko imeli 4. d. 
razred, šola je primestna, v tistem okolju dobrodošla, dobro dela, dobri učitelji, starši so odlično 
zadovoljni s samo šolo. Mislim, da mestni svet, predvsem pa na vas, apeliran, spoštovani župan, ne 
smete dovoliti samovolje vodstva šole, da bo zaprla 4. razred. Naj imajo 4. razred. Zakaj ne bi enkrat 
poslušali staršev? 66 podpisov imate tam, starši si želijo, da je 4. d razred še naprej. Zdi se mi prav, 
če mi nismo sposobni oz. vodstvo občine oz. vodstvo osnovne šole, da tukaj odpremo razpravo in 
sprejmemo kakšen obvezujoči sklep, ki bo obvezal občinsko upravo. Neposredno ne moremo 
obvezati ravnateljice, ampak jaz mislim, da je prav, da pa vsaj malo prisluhnemo željam občanov in 
hvala bogu, da še imamo kakšno šolo v primestju oz. podeželju. Kako so lahko razlogi za premestitev 
učencev prenizke prostorske zmogljivosti podružnice. Do včeraj so bili vpisi, mislim da je iz 3. d. 
razreda okoli 20 učencev, ki bi šlo v 4. d razred in jaz na vas apeliram, v imenu staršev pa vas celo 
prosim, da zadolžite nekoga na občini, da to uredi. V kolikor do naslednje seje ne bo urejeno, bom 
predlagal skladno s poslovnikom, da se v mestnem svetu odpre razprava in sprejmejo obvezujoči 
sklepi. Hvala lepa. 
Priloga:  
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Obrazložitev z Zahtevo  
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Bomo preučili, v kolikor je mogoče, seveda bi bilo dobro, da nadaljujejo s šolanjem tam, kjer so 
naredili prve tri razrede. Ampak verjetno imajo kakšne strokovne razlage, bomo preverili tudi pri 
svetu zavoda. Če bi samo starše poslušali, pa tudi ne moremo, ker potem bi imeli vsi same petke.  
 

 
 
VPRAŠANJE št. 45 – Tjaša GOJKOVIČ 

Kakšna je postavka realiziranih izplačil na področju sofinanciranja kulturnih programov. Če je 0 - 
zakaj se proračun na področju kulture ne izvršuje? Če ni 0 - kaj je bil kriterij diskriminacije, da 
nekatere organizacije z veljavnimi pogodbami za sofinanciranje programa niso prejele niti centa? 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Še preverjamo. Upam, da bodo šla plačila čim prej ven, saj proračun smo sprejeli.  

 
 
 
VPRAŠANJE št. 46 – Stojan AUER (povzeto po neavtoriziranem magnetogramu) 

Preverba o dogajanju v Nigradu: na ušesa prihaja, da dobiva zgolj enoosebna družba večino poslov 
v Nigradu. Sprašujem, ali je s tem seznanjen župan?  
Govorim kot bivši nadzornik (vsaj tako se počutim), govorim kot član skupščine JHMB. Torej, ko sem 
prišel v Nigrad kot nadzornik pred štirimi leti je bilo podjetje v izredno nezavidljivem stanju. Zaključili 
so poslovno leto z milijonom evrov izgube, zamenjalo se je 7 direktorjev v zadnjih šestih letih. Torej, 
razmere v samem podjetju so bile, če mene vprašate, katastrofalne. Vendar po treh letih smo to 
družbo postavili spet na dobre temelje, stabilne noge. Za nagrado, tisti, ki smo se s tem ukvarjali, 
lahko rečem noč in dan, ste nas lansko leto, vsaj mene, razrešili. Brez obrazložitve, pa to tudi 
razumem. Vprašanje, župan, danes smo slišali že kar nekaj potez, ki jih ta nadzorni svet pelje, me 
osebno zanima, ali je tudi do vas prišlo na ušesa, da v zadnjem času vse več poslov dobiva zgolj 
eno samo podjetje, kar se tiče Nigrada. In to podjetje je enoosebna družba, ki se je ustanovila lansko 
leto. Prej smo videli kolegico, ki je kazala katastrofalne razmere izvedenih del ob letošnjih poplavah. 
Ta ista firma bi naj letos delala za Nigrad tudi kanalizacijo. Seveda, vprašanje, ki se pojavi je, s 
kakšnimi izkušnjami, s kakšnimi preferencami. Upam, da mi boste do naslednjič dali ta odgovor.  
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Gospod Auer, zakaj vi takih vprašanj, saj jaz res pojma nimam o čem govorite, ne postavite 
nadzornemu svetu tega podjetja? Ali pa Holdingu? Ali pa direktorju tega podjetja? Ne vem, čemu to 
služi. Če ste s storitvijo nezadovoljni, je tam služba za to. Če imate takšna konkretna vprašanja, jih 
lahko postavite nadzornemu svetu, kjer jih je šest. Ali pa direktorju. Ali sem jaz zdaj pošta, telegraf, 
telefon? Vi meni, jaz naj nekoga kličem in vam povem, da niti prav niste vprašali, kaj bi radi. 

 
 
 
VPRAŠANJE št. 47 – Vladimira COKOJA 
Darja BELEC, doktorica družinske medicine je konec januarja zaradi osebnih razlogov prenehala z 
delom v ambulanti družinske medicine v Malečniku in od takrat so vrata te ambulante družinske 
medicine zaprta. Kratko in jedrnato vprašanje – kdaj se bodo končno vrata te ambulante odprla oz. 
kako dolgo se bo še zavajal javnost in razkrila prava resnica? 
Dejstva so namreč nesporna – kot edini dražitelj so lastniki zasebnega Medicinskega centra JULIUS 
najeli prostore MO Maribor. 
Ta isti medicinski center JULIUS je bil izbran na vašem občinskem razpisu, kjer ste mu podelili 
koncesijo, za katero je seveda ta isti Medicinski center moral izpolnjevati vse razpisane pogoje, to 
pomeni, daje pri njih zaposlen zdravnik družinske medicine, kar je pogoj za pridobitev te koncesije. 
Tudi Ministrstvo za zdravje je že zdavnaj izdalo soglasje k tej koncesiji in torej bi ambulanta družinske 
medicine lahko z upoštevanjem vseh rokov delovala že najkasneje do začetka meseca aprila.  
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V dnevniku Večer so vsi tisti, ki nestrpno čakajo, da se vrata ambulante ponovno odpro – lahko 
prebrali, da je za to koncesijo podpisan zdravnik koncesionar iz Sladkega Vrha g. Vlado Marčinko, 
vendar ta gospod po njihovih podatkih v malečniški ambulanti naj ne bi delal. Neuradno so tudi 
izvedeli, da je kot nosilec podpisal le v pomoč podjetju, tako, da je Julius sploh lahko pridobil 
koncesijo. Podjetja namreč po podelitvi koncesije lahko zamenja nosilca in za to ne potrebuje novega 
soglasja ministrstva. Pojavilo se je novo ime in sicer bi naj v njej delala zdravnica dr. Andreja Štern, 
zadnje informacije so, da je tudi ta odstopila od pogodbe. Na policijski upravi Maribor so za Radio 
Maribor potrdili, da so v zvezi s postopki ponovnega odpiranja te ambulante prejeli anonimno prijavo. 
Navedbe še preverjajo, o ugotovitvah pa bodo obvestili pristojno tožilstvo. Neuradno gre za očitke, 
da naj bi novi koncesionarji prišli do koncesije in najema prostorov ambulante v Malečniku z goljufijo. 
Kako lahko pristojni na MO Maribor pojasnijo te navedbe, ki so se pojavile v javnosti in ključno 
vprašanje – kdaj se bodo vrata te ambulante končno odprla in ali bodo ljudje namesto zdravnika 
družinske medicine v prostore v Malečniku dobili zasebne ambulante s področja, ki jih izvaja Julius 
– torej storitve s področja psihologije, psihiatrije, pedagogike, urologije, nevrologije in estetske 
kirurgije.  
Prosim za pisni odgovor, saj nanj čakajo ljudje, ki so ostali praznih rok in ne potrebujejo estetskih 
popravil delov telesa ali predavanj iz pedagogike, temveč družinskega zdravnika in jih mineva 
potrpljenje.  
 
 

 

5.TOČKA 
PREDLOG ZA IMENOVANJE NADOMESTNE PREDSTAVNICE USTANOVITELJICE (MOM) V 

SVET JAVNEGA VZGOJNO – IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNE ŠOLE TONETA 
ČUFARJA MARIBOR 

GMS - 080 
 (širitev dnevnega reda) 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli kot predlog za širitev dnevnega 

reda. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. Razprave ni bilo. 

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 33 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 

 
 
17. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor imenuje do izteka mandata Lauro MENCINGER za 

nadomestno predstavnico ustanoviteljice (MOM) v svet javnega vzgojno- izobraževalnega 

zavoda Osnovne šole Toneta Čufarja Maribor.  

Na podlagi izida glasovanja (32 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 
 
 
 
 
 
 

6.TOČKA 
PREDLOG ZA IMENOVANJE NOVE – NADOMESTNE PREDSEDNICE KOMISIJE MESTNEGA 

SVETA MESTNE OBČINE MARIBOR ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN 
IMENOVANJA 

GMS – 082 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-080.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-082.pdf
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 (širitev dnevnega reda) 
 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli kot predlog za širitev dnevnega 
reda. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. 
 

V razpravi je sodeloval Milan MIKL.  
 
Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 34 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 
 
18. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor imenuje Davorko PREGL ZA novo – nadomestno 
predsednico Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

 
 

Na podlagi izida glasovanja (23 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
 
 

7.TOČKA 
SKLEP O RAZREŠITVI IN IMENOVANJU NADOMESTNIH ČLANOV SVETA ZA PREVENTIVO 

IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU MESTNE OBČINE MARIBOR 
 GMS – 062 

 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. 

 

 

Razprave ni bilo.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 28 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
 
 
19. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Sklep o razrešitvi Lučke LAZAREV ŠERBEC, 
Josipa ROTARJA in Barbare GLAVIČ ter imenovanju Danijela LILEKA in Tatjane FRANGEŽ in 
Josipa ROTARJA za nadomestne čIane Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Mestne občine Maribor.  
 
Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

Svetnik Josip Rotar in svetnica Tatjana Frangež sta se izločila iz glasovanja.  
 

 

 

 

8.TOČKA 
POROČILO VARUHINJE BOLNIKOVIH PRAVIC ZA LETO 2022 GMS – 065 

 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-062.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-065.pdf
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Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podala Lidija BREZNIK, varuh inja bolnikovih pravic.  

 

Podano je bilo stališče odbora za socialo in zdravstvo. 

 

V razpravi so sodelovali: 

Tatjana FRANGEŽ, Marko SLAVIČ, Jelka KOLMANIČ in mag. Zdravko LUKETIČ.  

 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podala Lidija BREZNIK. 

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 29 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
 
20. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor se je seznanil s Poročilom varuhinje bolnikovih pravic za 
leto 2022. 
 
Na podlagi izida glasovanja (27 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

 

 

9.TOČKA 
SKLEP O FINANCIRANJU POLITIČNIH STRANK IN KLUBOV SVETNIKOV ZA LETO 2023 

GMS – 059 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. Razprave ni bilo. 

 

Pojasnilo h gradivu je podal Aleksander Saša ARSENOVIČ, župan.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 28 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
 
21. SKLEP:  
Mestni svet mestne občine Maribor sprejme sklep: 
Politične stranke, katerih liste so pri volitvah v mestni svet, 20. novembra 2022 dobile število 
glasov predpisanih z Zakonom o političnih strankah, pridobijo v letu 2023 mesečne dotacije 
v višini 0,25 evrov za dobljeni glas. Dotacija se izplača tudi za mesec 
december 2022. 
Za delovanje klubov svetnikov se za leto 2023 določi osnova v višini 100,00 evrov mesečno 
za čIana kluba. 
 
Na podlagi izida glasovanja (26 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

 

 

10.TOČKA 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-059.pdf
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ODLOK O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA DEL OBMOČJA TA 1-C 
– OBMOČJE OB DVORAKOVI ULICI V MESTNI OBČINI MARIBOR - DRUGA OBRAVNAVA 

GMS – 004 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Naknadno so svetnice in svetniki prejeli amandmaje mag. Zdravka 

LUKETIČA, Lidije DIVJAK MIRNIK, mag. Karin JURŠE in Igorja JURIŠIČA. 

 

Uvodno obrazložitev sta podali Maja REICHENBERG HERIČKO iz Sektorja za urejanje prostora in 

Irena ŠPANINGER, direktorica JMSS. 

 

Podani sta bili stališči odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in varstvo narave in statutarno-

pravne komisije.  

 

 

V razpravi so sodelovali: 

Davorka PREGL, Igor JURIŠIČ, mag. Zdravko LUKETIČ, Lidija DIVJAK MIRNIK, Alenka ISKRA, 

Eva LOZINA, Tatjana FRANGEŽ, Milan MIKL, Boštjan KLUN, Dejan STANKO in Josip ROTAR.  

 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podala Maja REICHENBERG 

HERIČKO.  

 

Milan MIKL je podal proceduralni predlog o prekinitvi točke in da se nadaljuje na drugi seji. Župan, 

Aleksander Saša ARSENOVIČ je predlagal, da se točka prekine in opravi posvet svetniških skupin.  

 

Proceduralni predlog je podala tudi Lidija DIVJAK MIRNIK. Odgovor je podala Maja REICHENBERG 

HERIČKO. 

 

 

Župan je po prekinitvi točke ugotovil prisotnost, prisotnost je prijavilo 35 svetnic/svetnikov, predlagal 

v sprejem 

Svoje amandmaje so umaknili Gibanje Svoboda, N.Si in Lista mladih. Zeleni Evrope.  

22. SKLEP: (amandma št. 1 Liste za pravičen razvoj mestnih četrti in krajevnih skupnosti):  
V prvem odstavku 34. člena se doda nov stavek in sicer:  

Odvoz odpadkov – ekološki otok, se umesti ob Dvorakovi ulici. 

Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

23. SKLEP: (sklep iz gradiva + sprejeti amandmaji): 

Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za del območja Ta 1-C – območje ob Dvorakovi ulici v Mestni občini Maribor s 

sprejetim amandmajem.  

 

Na podlagi izida glasovanja (35 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

 
11.TOČKA 

REDNA DELOVNA USPEŠNOST IN OCENA DIREKTORICE JAVNEGA MEDOBČINSKEGA 
STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR ZA LETO 2022 GMS - 063 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-004.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-063.pdf
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Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. Razprave ni bilo. 

 

Podano je bilo stališče odbora za socialo in zdravstvo.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 36 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

 
24. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Sklep o določitvi redne delovne uspešnosti in 
ocene direktorice Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor za leto 2022. 
 

 

Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

 

12.TOČKA 
SKLEP O DOLOČITVI DELA PLAČE ZA REDNO DELOVNO USPEŠNOST DIREKTORICE 

CENTRA ZA POMOČ NA DOMU MARIBOR ZA LETO 2022 GMS – 060 

 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. Razprave ni b ilo. 

 

Podano je bilo stališče odbora za socialo in zdravstvo.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 27 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
 
 
 
25. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Sklep o določitvi dela plače za redno delovno 
uspešnost direktorice Centra za pomoč na domu Maribor za leto 2022. 
 
 
Na podlagi izida glasovanja (36 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

 

13.TOČKA 
SKLEP O SOGLASJU K CENI SOCIALNOVARSTVENE STORITVE POMOČ DRUŽINI NA 

DOMU V MESTNI OBČINI MARIBOR GMS – 061 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev je podal župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ. 

Razprave ni bilo. 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-060.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-061.pdf
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Podani sta bili stališči odbora za socialo in zdravstvo in statutarno-pravne komisije.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 35 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
 
 
 
 
26. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Sklep o soglasju k ceni socialnovarstvene 
storitve pomoč družini na domu v Mestni občini Maribor.  
 
Na podlagi izida glasovanja (30 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

14.TOČKA 
ODLOK O SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA REGIONALNA 

RAZVOJNA AGENCIJA ZA PODRAVJE – MARIBOR – SKRAJŠANI POSTOPEK  
GMS - 067 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. Razprave ni bilo. 

 

Podani sta bili stališči statutarno-pravne komisije in odbora za gospodarstvo.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 31 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
 
27. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
Javnega zavoda Regionalna razvojna agencija za Podravje – Maribor. 
 
 
Na podlagi izida glasovanja (32 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

 

15.TOČKA 
SOGLASJE K IZPLAČILU DELOVNE USPEŠNOSTI DIREKTORJU RRA PODRAVJE – 

MARIBOR GMS - 068 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  

 

Podano je bilo stališče odbora za gospodarstvo.  

 

V razpravi so sodelovali: 

Davorka PREGL, Marko SLAVIČ in mag. Zdravko LUKETIČ.  

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podal župan, Aleksander Saša 

ARSENOVIČ.  

 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-067.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-068.pdf
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Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 27 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
 
28. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor poda soglasje k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost direktorju RRA Podravje - Maribor za leto 2022 v sorazmerni višini, kar znaša 4,75 
% osnovne plače.  
 
 
Na podlagi izida glasovanja (37 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

 

16.TOČKA 
ODLOK O SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA ENERGETSKO 

PODNEBNA AGENCIJA ZA PODRAVJE – skrajšani postopek GMS - 072 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. Razprave ni bilo. 

 

Podani sta bili stališči odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in varstvo narave in statutarno-

pravne komisije.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 27 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
 
29. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
Javnega zavoda Energetsko podnebna agencija za Podravje.  
  
Na podlagi izida glasovanja (32 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

17.TOČKA 
LETNO POROČILO O IZVEDENIH UKREPIH IZ AKCIJSKEGA NAČRTA LOKALNEGA 

ENERGETSKO PODNEBNEGA KONCEPTA V MESTNI OBČINI MARIBOR ZA LETO 2022 GMS 
– 073 

 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  

 

Podano je bilo stališče odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in varstvo narave. 

 

V razpravi sta sodelovala: 

Mag. Zdravko LUKETIČ in Lidija DIVJAK MIRNIK.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 33 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
 
 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-072.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-073.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-073.pdf
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30. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor potrjuje Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega 
načrta Lokalnega energetsko podnebnega koncepta v Mestni občini Maribor za leto 2022. 
 
 
Na podlagi izida glasovanja (38 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

 

18.TOČKA 
PROGRAM DELA ENERGETSKO PODNEBNE AGENCIJE ZA PODRAVJE ZA LETO 

2023 GMS – 074 

 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  

 

Podano je bilo stališče odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in varstvo narave. 

 

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 32 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

V razpravi je sodeloval: 
mag. Zdravko LUKETIČ.  
 
31. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor podaja soglasje k Programu dela Energetsko podnebne 
agencije za Podravje za leto 2023. 
 
 
Na podlagi izida glasovanja (37 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

19.TOČKA 
PREDHODNO PISNO SOGLASJE MESTNEGA SVETA K OSNUTKU BESEDILA PRAVNIH 

POSLOV ZA PRODAJO NEPREMIČNIN GMS – 078 

 (ŠIRITEV DNEVNEGA REDA) 
 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli kot predlog za širitev dnevnega 
reda. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. Razprave ni bilo.  
 

Podano je bilo stališče statutarno-pravne komisije.  
 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 28 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 
32. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor poda predhodno pisno soglasje k osnutku besedila 
pravnih poslov za prodajo nepremičnin: 
parc. it. 2612/11, v izmeri 6.748 m2, k.o. 680-Tezno; 
parc. it. 2612/12, v izmeri 3.743 m2, k.o. 680-Tezno; 
parc. it. 2612/13, v izmeri 3.484 m2, k.o. 680-Tezno; 
parc. it. 2612/14, v izmeri 3.480 m2, k.o. 680-Tezno; 
parc. it. 2612/19, v izmeri 10.716 m2, k.o. 680-Tezno; 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-074.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-078.pdf
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parc. it. 2612/25, v izmeri 3.928 m2, k.o. 680-Tezno. 
 
 
Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

20.TOČKA 
USKLADITEV CEN STORITEV KONCESIONARJA ŠPORT MARIBOR D.O.O GMS – 079 

(ŠIRITEV DNEVNEGA REDA) 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli kot predlog za širitev dnevnega 
reda. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podal Ranko Šmigoc, direktor ŠPORT 
Maribor d.o.o.  
 
Podano je bilo stališče odbora za mladino, šolstvo in šport.  
 

 
V razpravi so sodelovali: 
Dr. Samo Peter MEDVED, Milan LUKIĆ, Milan MIKL, Lidija DIVJAK MIRNIK, Dejan STANKO, 
Alenka ISKRA, Aljaž BRATINA, Tatjana FRANGEŽ, Franc KANGLER, Boštjan KLUN, Marko 
SLAVIČ in Breda ČEPE VIZJAK.  
 
Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podal Ranko Šmigoc. 
 
Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 29 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 
33. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor daje soglasje k uskladitvi cen storitev koncesionarja 
ŠPORT MARIBOR d.o.o, na podlagi 15. člena Koncesijske pogodbe za izvajanje izbirne 
lokalne gospodarske javne službe upravljanja javnih Športnih objektov v Mestni občini 
Maribor. 
 
 
Na podlagi izida glasovanja (21 ZA, 3 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

21.TOČKA 

CENIK IZVAJANJA GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE – LINIJSKI PREVOZ V MESTNEM 

PROMETU GMS – 064  

 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podal Ranko ŠMIGOC, direktor Marprom d.o.o.  

 

Podano je bilo stališče odbora za komunalne in gospodarske javne službe.  

 

V razpravi so sodelovali: 

Davorka PREGL, dr. Samo Peter MEDVED, Milan MIKL, Franc SLAVINEC, Igor JURIŠIČ, Stojan 

AUER, Milan LUKIČ in Tatjana FRANGEŽ.  

 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja so podali Ranko Šmigoc, župan, 
Aleksander Saša Arsenovič in podžupan, dr. Samo Peter Medved.  
 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-079.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-064.pdf
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Župan, Aleksander Saša Arsenovič je podal predlog sklepa in ga podal na glasovanje.  

 

Proceduralni predlog je podala Danijela Šerbinek. Pojasnilo na predlog je podala Rosana Klančnik, 

vodja službe za delovanje mestnega sveta.  

Proceduralni predlog je tudi podal Milan Lukić.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 38 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
 
34. SKLEP (predlog župana):  
Mestni svet Mestne občine Maribor spremeni prilogo 1, tako da se spremeni plačilo z gotovino 
pri vozniku za eno vožnjo iz 2,50€ na 2,20€ in v predprodaji 10 voženj iz 10,40€ na 10€.  
 
Na podlagi izida glasovanja (16 ZA, 21 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI SPREJET.  

 
 
35. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor soglaša s cenikom za izvajanje gospodarske javne službe 
– linijski prevoz v mestnem prometu (IZ PRILOGE 1).  
 
 
Na podlagi izida glasovanja (15 ZA, 19 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI SPREJET.  

 

 

 

22.TOČKA 

SKLEP O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV JAVNIH VRTEC NA OBMOČJU MESTNE OBČINE 
MARIBOR GMS – 081 (ŠIRITEV DNEVNEGA REDA) 

 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli kot predlog za širitev dnevnega 
reda. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podal župan, Aleksander Saša 
Arsenovič.  
 
Podano je bilo stališče odbora za mladino, šolstvo in šport.  
 
Proceduralni predlog o prekinitvi seje po šestih urah zasedanja (46. člen Poslovnika MS) so podali 
Danijela Šerbinek, Tjaša Gojkovič in Igor Jurišič. Odgovor je podal župan, Aleksander Saša 
Arsenovič.  
 
Proceduralni predlog je podal tudi Josip Rotar in predlagal, da se opravi razprava in glasovanje 22. 
točke, nato pa se seja prekine.  
 

V razpravi so sodelovali: 
Mag. Zdravko LUKETIČ, dr. Samo Peter MEDVED, Davorka PREGL, Alenka ISKRA, Tatjana 
FRANGEŽ in Igor JURIŠIČ.  
 
Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podal župan, Aleksander Saša 
Arsenovič.  
 
Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 32 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 
36. SKLEP:  

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-081.pdf
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Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Sklep o določitvi cen programov javnih vrtcev na 
območju Mestne občine Maribor.  

 
Na podlagi izida glasovanja (20 ZA, 12 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

Obrazložitev glasu je podal Marko Slavič (za).  

 

Po končani 22. točki je župan, Aleksander Saša Arsenovič podal na glasovanje sklep: 

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 26 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

sklep: 

Mestni svet Mestne občine Maribor bo nadaljeval z obravnavo točk 6. redne seje mestnega 

sveta Mestne občine Maribor po sprejetem dnevnem redu.  

Na podlagi izida glasovanja (14 ZA, 19 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI BIL SPREJET.  

 

Župan, Aleksander Saša Arsenovič je sejo ob 22:30 zaključil in napovedal nadaljevanje seje.  

 

 

Nadaljevanje 6. redne seje mestnega sveta Mestne občine Maribor je potekalo 8. junija 2023, 
ob 16. uri  v prostorih Mestne občine Maribor, Ulica heroja Staneta 1, Dvorana generala 

Rudolfa Maistra. 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Sejo je pričel in vodil župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ. Ugotovil je, da je na seji od 45 
svetnic/svetnikov prisotnih 32 svetnic/svetnikov, tako da lahko mestni svet, po določilu 52. člena 

poslovnika mestnega sveta veljavno odloča.  
 
Prisotni so bili:  

Mag. Edo Pavao BELAK, Stojan AUER, Aljaž BRATINA, Aleš CIRINGER, Vladimira COKOJA, Lidija 
DIVJAK MIRNIK, Tatjana FRANGEŽ, Tjaša GOJKOVIČ, Alenka ISKRA, Ljubica JANČIČ, Franc 
KANGLER, Boštjan KLUN, Metka KOLER, Jelka KOLMANIČ, Simona KOŽELJ, Tamara KURNIK, 
Vid LEŠNIK, Eva LOZINA, Milan LUKIĆ, dr. Samo Peter MEDVED, Katarina MEJAL, Milan MIKL, 
Darka PERNEK ARNUŠ, Matej PAVLIČ, Melita PETELIN, Leonida POLAJNAR, Davorka PREGL, 
Gregor REICHENBERG, Josip ROTAR, Franc SLAVINEC, Danijela ŠERBINEK in Željko VOGRIN.  
 
Odsotni so bili: 

Andrej BAUMAN, Breda ČEPE VIZJAK, Tatjana FETAHI, Alen FILIPOVIČ, dr. Vojko FLIS, Ivana 

GRGIĆ, Igor JURIŠIČ, mag. Karin JURŠE, mag. Dejan KALOH, mag. Zdravko LUKETIČ, Sonja 

POREKAR PETELIN, Marko SLAVIČ in Dejan STANKO.  

 

Ostali prisotni: 

Aleksander Saša ARSENOVIČ - župan, Srečko ĐUROV– direktor mestne uprave, Rosana 
KLANČNIK - vodja službe za delovanje mestnega sveta, vodje uradov in služb mestne uprave MOM, 
poročevalci in predstavniki tiska.  
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Pred sejo so svetnice/svetniki prejeli: 

- Predlog dnevnega reda  

 

23.TOČKA 

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O OBČINSKIH CESTAH – 

SKRAJŠANI POSTOPEK GMS – 075 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  

 

Podani sta bili stališči odbora za komunalne in gospodarske javne službe in statutarno-pravne 

komisije.   

 

Razprave ni bilo.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 31 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 

37. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
občinskih cestah.  

 
 

Na podlagi izida glasovanja (23 ZA, 4 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

24.TOČKA 

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O KATEGORIZACIJI OBČINSKIH 
CEST V MESTNI OBČINI MARIBOR – SKRAJŠANI POSTOPEK GMS – 076  

GMS – 076/I  

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  

 

Podani sta bili stališči odbora za komunalne in gospodarske javne službe in statutarno-pravne 

komisije.   

 

Razprave ni bilo.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 32 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 

38. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o kategorizaciji občinskih cest v Mestni 
občini Maribor (GMS – 076/ I).  
 

 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-075.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-076.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-076-I-1.pdf
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Na podlagi izida glasovanja (27 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

 

25.TOČKA 

PREDLOG ZA SPREMEMBO CENE STORITVENE PRISTOJBINE ZA ČIŠČENJE ODPADNIH 
VODA NA CENTRALNI ČISTILNI NAPRAVI MARIBOR GMS – 077  

 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podal Andraž MLAKER iz Sektorja za komunalo in 

promet.  

 

Podano je bilo stališče odbora za komunalne in gospodarske javne službe.  

 

V razpravi so sodelovali: 

Stojan AUER, Milan LUKIĆ, Davorka PREGL, Milan MIKL in Aljaž BRATINA.  

 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja sta podala Andraž Mlaker in mag. 
Mateja Cekić iz Urada za finance in proračun.  
 
 
Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 32 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

 
39. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor na podlagi 16. člena statuta Mestne občine Maribor potrdi 
ceno storitvene pristojbine za čiščenje odpadnih voda na 1,6895 EUR/m3. Nova cena prične 
veljati z dne 1. 7. 2023. 
 

 
Na podlagi izida glasovanja (19 ZA, 11 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

26.TOČKA 

SPREMEMBA ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA HOLDINGA MARIBOR D.O.O. 

(PREDLOG GRADIVA MESTNEGA SVETNIKA IGORJA JURIŠIČA) – prva obravnava 
GMS - 069 

 
 
Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podala Lidija DIVJAK MIRNIK v imenu predlagatelja 

Igorja Jurišiča.  

 

Podani sta bili stališči odbora za komunalne in gospodarske javne službe in statutarno-pravne 

komisije. 

   
 

V razpravi so sodelovali: 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-077.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-069.pdf
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Davorka PREGL, Lidija DIVJAK MIRNIK, Milan MIKL, Aljaž BRATINA, Josip ROTAR, Alenka ISKRA, 
Milan LUKIĆ, Jelka KOLMANIČ, Stojan AUER in Tjaša GOJKOVIČ.  

 
 
Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podal župan, Aleksander Saša 
Arsenovič.  
 
Proceduralni predlog o prekinitvi točke je podala svetniška skupina Lista za pravičen razvoj mestnih 
četrti in krajevnih skupnosti.  
 
Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 32 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 
40. SKLEP (proceduralni predlog LPR): 
Mestni svet Mestne občine Maribor prekine točko Sprememba odloka o ustanovitvi Javnega 
holdinga Maribor d.o.o. v prvi obravnavi. 

 
Na podlagi izida glasovanja (18 ZA, 13 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
Obrazložitev glasu so podali Franc Kangler (za), Milan MIKL (za), Lidija DIVJAK MIRNIK (za) in dr. 
Samo peter MEDVED (proti).  
 
Mestna svetnica Davorka PREGL je predlagala sklep, kateri pa zaradi prekinitve točke ni bil uvrščen 
na glasovanje.  
 
 
 

27.TOČKA 

PRODAJA NEPREMIČNINE »TRIJE RIBNIKI«  
(PREDLOG GRADIVA LISTE KOLESARJEV IN PEŠCEV) 

 GMS - 070 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podal Josip ROTAR, mestni svetnik. Predsedujoči, 

župan Aleksander Saša Arsenovič je predlagatelju odvzel besedo.  

 

Podano je bilo stališče odbora za gospodarstvo.  

 

V razpravi so sodelovali: 

Davorka PREGL, Vladimira COKOJA, Josip ROTAR, Franc KANGLER, Melita PETELIN, Alenka 

ISKRA, Boštjan KLUN, Ljubica JANČIČ, Leonida POLAJNAR, Eva LOZINA, Milan LUKIĆ, dr. Samo 

Peter MEDVED, Milan MIKL, Tatjana FRANGEŽ in Franc SLAVINEC.  

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja sta podala župan, Aleksander Saša 
Arsenovič in Ranko Šmigoc, direktor Mestnih nepremičnin.  
 
 
Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 31 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 
 
41. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme sklep, da Mestne nepremičnine d.o.o., matična 
številka: 8579156000 pričnejo s postopkom  prodaje nepremičnine »Trije ribniki«. 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-070.pdf
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Na podlagi izida glasovanja (5 ZA, 19 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI SPREJET. 

Obrazložitev glasu sta podala Leonida Polajnar (proti) in dr. Samo Peter Medved (vzdržan).  

42. SKLEP: 

Vodstvo občine in uprava v roku 3 mesecev v zvezi z nepremičnino »Gostilna Pri treh ribnikih 

pripravi gradivo za sejo Mestnega sveta, ki naj vsebuje najmanj: 

a) dokumentacijo (poslovni načrt, investicijsko dokumentacijo, strateški cilji, strategije ipd.), 

ki je bila osnova za odločitev o nakupu nepremičnine in 

b) plan/strategija in variante za dosego teh ciljev (ali njihova korekcija), po sedanjih 

neuspešnih poskusih oddaje lokala v najem 

 

 

Na podlagi izida glasovanja (17 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

28.TOČKA 

SPREMEMBE ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA HOLDINGA MARIBOR D.O.O. –  prva 
obravnava 

 (PREDLOG GRADIVA LISTE KOLESARJEV IN PEŠCEV) 
 GMS - 071 

 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podala Tjaša GOJKOVIČ, mestna svetnica. 

 

Podani sta bili stališči odbora za komunalne in gospodarske javne službe in statutarno-pravne 

komisije.  

 

V razpravi sta sodelovala: 

Milan MIKL in Franc KANGLER. 
 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 29 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 
 
43. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme SPREMEMBE Odloka o ustanovitvi  javnega 
holdinga Maribor d.o.o. v prvi obravnavi.  

Predlagatelj naj stališča delovnih teles mestnega sveta in pripombe dane v razpravi prouči in 
upošteva pri pripravi odloka za drugo obravnavo. Stališča in pripombe, ki se pri pripravi 
odloka za drugo obravnavo ne bodo upoštevale, se naj obrazložijo 
 
 
Na podlagi izida glasovanja (5 ZA, 22 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI SPREJET. 

Obrazložitev glasu je podala Lidija Divjak Mirnik (za).  

 
 
 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/05/GMS-071.pdf
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Obravnavane so bile vse predlagane točke dnevnega reda, župan se je zahvalil za sodelovanje in 

sejo ob 19.45 uri zaključil.  

 

Zapisala: 

Tea GOLJAT, služba za delovanje mestnega sveta  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vodja službe za 

 delovanje mestnega sveta 

Rosana KLANČNIK, univ. dipl. prav. 

ŽUPAN  

MESTNE OBČINE MARIBOR 

Aleksander Saša ARSENOVIČ 

 
 


